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Social transformations in Algerian desert cities and the problem of identity
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Abstract:

The subject of this research paper deals with the problem of social transformations
witnessed by Algerian desert cities and their relationship to the social identity of the
inhabitants of these cities, as the urban context of desert cities in general and the city of

Djanet in particular was characterized by continuous and rapid development, especially in
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recent years, including the socio-economic and urban dimension. This shift and change is
explained by a set of factors that we limited to mentioning political, educational and the
demographic factor.

Keywords: Identity_ Social change _Social transformation_ Urban sphere.

Résumé:

Le sujet de ce document de recherche aborde la problématique des transformations
sociales vécues par les villes du désert algérien et la problématique de l'identité sociale des
habitants de ces villes, ainsi que le contexte urbain des villes du désert en général et de la
ville de Djanet en particulier. a été caractérisé par un développement continu et rapide, en
particulier ces derniéres années, qui a inclus les dimensions socio-économiques et urbaines.
Cette transformation s'explique par un certain nombre de facteurs. Nous nous sommes
limités a évoquer les facteurs politiques et éducatifs, en plus du facteur démographique.
Mots clés : champ urbain_ changement social_identité_ Transformations sociales.
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